
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 678
Kan ministeren bekræfte, at der ud over at rette henvendelse til Kommissionen om
gråzone-produkter siden den 16. september 2019, jf. oversigten vedlagt svar på spørgs-
mål 323, ikke er taget andre tiltag fra ministeriets side for at styrke håndhævelsen fra
Kemikalieinspektionens side?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og ikkemedlem af udvalget
(MFU) Eva Kjer Hansen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Anni.Matthiesen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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